



# ພັກແລະກຳລັງທັບເສຣີປະຊາທິປະໄຕລາວ

Lao Liberal Democratic Movement & freedom fighters  
Central Representative P.O. Box 189486 2121 Broadway St. Sacramento, CA 95818 U.S.A.

[www.laofreedom.com](http://www.laofreedom.com)



ສູນກາງຕາງໜ້າ

ພັກແລະກຳລັງທັບເສຣີປະຊາທິປະໄຕລາວ

\* ຫ້ອງການ ປະທານພັກເສຣີປະຊາທິປະໄຕລາວ.

ເລກທີ 392/ປພຖຂ/122517

## ຖແລງການ

ໄຊຊນະແກ້ໄຂບັນຫາລາວຢ່າງສັນຕິວິທີ.

ເພື່ອຊີ້ໃຫ້ເຫັນເຖິງໄຊຊນະ ໄດ້ອອກຖແລງການສບັບນີ້,ພວກເຮົາປະຊາຊົນພັກເສຣີປະຊາທິປະໄຕລາວ ຜ່ານໄລຍະ,ແກ້ໄຂບັນຫາລາວຢ່າງສັນຕິວິທີ ໃນການ 33 ປີ ຄືແຕ່ ປີ1984-2017.

ຂຶ້ນບໍລິຫານປະເທດ ແຕ່ປີ,ພັກປະຊາຊົນປະຕິວັດລາວ ໄດ້ຍຶດອຳນາດ1975 ສັງ ເພື່ອສ້າງ, ເປັນຕົ້ນມາ ສັງຄົມ,ເສຖກິດ,ແຕ່ພັກຮັດກໍໄດ້ພົບກັບອຸປະສັກທ້າທາຍທາງດ້ານການເມືອງ,ຄົມນິຍົມໂດຍບໍ່ຜ່ານທຶນນິຍົມ ສ້າງຄວາມສາ,ແກ້ໄຂບັນຫາລາວຢ່າງສັນຕິວິທີ,ແລະຊາຍແດນແບບແກ້ບໍ່ຕົກຈິ່ງຍອມຮັບເງື່ອນໄຂຂອງສາກົນ ໂປ່ງໄສແລະຍຸຕິ,ມີການປົກຄອງທີ່ດີ,ເຮັດໃຫ້ລາວເປັນຮັດທີ່ປົກຄອງກັນດ້ວຍກິດໝາຍ,ມາຄືປ່ອງດອງຊາດ ທັມ.

ສັບຊ້ອນເອົາຄົນໃໝ່ ທີ່ມີ,ພັກປະຊາຊົນປະຕິວັດລາວໄດ້ປຸງແປງກົງຈັກບໍລິຫານປະເທດຢ່າງພາວະວິໄສ ຈາກໜ້າທີ່ ອອກ,ຄວາມຄິດໃໝ່ເຂົ້າແທນນັກປະຕິວັດເກົ່າແກ່ອາວຸໂສ ທີ່ບໍ່ຍອມປຸງແປງ ແບບຫົວຊົນຝາ ຕໍາແໜງສໍາຄັນໆ.

ອະດີດປະທານປະເທດ ທ່ານຈຸມມະລິໄຊຍະສອນໄດ້ສເນີຢູ່ກອງປະຊຸມໃຫຍ່ ສຫຊ ຄັ້ງທີ 65 ໃຫ້:ວ່າ ສ ສປປລາວຈິ່ງຖືກເລືອກໃຫ້ເປັນປະເທດຕົວຢ່າງໃນການພັທນາ.ລາວເປັນຮັດທີ່ປົກຄອງກັນດ້ວຍກິດໝາຍ ໃຫ້ກຸ່ມພາຄີຮ່ວມ,ເພື່ອໃຫ້ສາກົນ,ຫັດສະວັດ15ປຸງ ແລະສຫະພາບຢູຣົບໄດ້ເຂົ້າມາຊ່ວຍເຫລືອ ປັບ,ປະເທດ ມີ,ປະເທດ ແກ້ໄຂກົນໄກການບໍລິຫານ,ແກ້ໄຂກິດໝາຍໃຫ້ສອດຄອງກັບເສຖກິດ ຕລາດການຄ້າເສຣີ ແລະປົກປັກຮັກສາປ່າໄມ້,ປາບປາມການສໍ້ຮາດບັງຫລວງ,ອົບຮົມດ້ານກິດໝາຍ,ການອົບຮົມດ້ານການທູດ ດັ່ງນີ້ເປັນຕົ້ນ.

ຫລັງຈາກຮັບບັນຍາຍຂອງທ່ານທອງສິງທັມະວົງໄດ້ເຮັດສໍາເຮັດແກ້ໄຂກົດໝາຍບໍລິຫານປະເທດຂັ້ນພື້ນຖານ ກຸມພາຄືຮ່ວມ,ສາກົນ,ແລ້ວ15ແລະສະຫະພາບຢູຣົບກໍສນັບສນຸນໃຫ້ທ່ານທອງລູນສີສຸລິດ ເປັນນາ,ປະເທດ ຕາມເງື່ອນໄຂ ພາຍໄຕ້ການເປັນປະທານປະເທດຂອງທ່ານບຸນຍັງວໍລະຈິດເພື່ອໃຫ້ປະຕິບັດ,ຍົກຮັຖມົນຕຣີ ແລະປັບປຸງແກ້ໄຂ,ປະຕິບັດກົດໝາຍຢ່າງເຂັ້ມງວດ,ສ້າງຄວາມສະມາຄືປ່ອງດອງຊາດ,ຂອງສາກົນ ແລະ,ເພື່ອຮັບປະກັນໃຫ້ຄົນເຊື້ອຊາດລາວຢູ່ຕ່າງປະເທດໄດ້ເຂົ້າມາຊ່ວຍກັນພັທນາ,ກົດໝາຍສັນຊາດຕື່ມ ປະຊຸມສະພາ ຄັ້ງທີ 4 ຊຸດທີ 8 ກໍໄດ້ແກ້ໄຂແລະຮັບຜ່ານຢ່າງຈົບງາມ.

ພວກເຮົາປະຊາຊົນພັກເສຣີປະຊາທິປະໄຕລາວກໍໄດ້ປະຕິບັດຕາມຂໍ້ສະເໜີຂອງພັກຮັດສປປລາວຫລາຍຢ່າງ ເປັນຕົ້ນ:(1)ແລະ,ປະກໍາລັງທັບໄວ້ກ່ອນ,ພັກຮັດຕ້ອງການໃຫ້ໂອລົມກັນລະຫວ່າງພັກກັບພັກ(2)ຕ້ອງການ ເພາະຖືວ່າເປັນການເອົາປຽບພັກ,ມາເປັນເສຣີປະຊາທິປະໄຕ,ຢຸດຕິຮຽກຮ້ອງໃຫ້ຫັນປ່ຽນຈາກສັງຄົມນິຍົມ ຮັດທິຕໍ່ສູ້ມາຍາວນານເຖິງ30ໃນເມື່ອພັກຮັດຍອມຮັບເງື່ອນໄຂຂອງພວກເຮົາ,ພວກເຮົາກໍເຫັນດີ,ອັນນີ້- ປີ ກໍໄດ້ເວົ້າເຖິງກໍາລັງທັບ,ບໍ່ວ່າຖແລງການໃດໆພວກເຮົາ,ແຕ່ນັ້ນມາ.ຕ້ອງປົກຄອງກັນດ້ວຍກົດໝາຍ- ຄື ມີແຕ່ເລັ່ງໃສ່ ,!ແລະພັກຮັດປະກາດກ້າວຂຶ້ນສັງຄົມນິຍົມຫລືສັງຄົມຄອມມິວນິສພວກເຮົາກໍບໍ່ໄດ້ໃສ່ໃຈ ,ອີກ ຢ່າງເຂັ້ມງວດ ໃຫ້ປະຕິບັດກົດໝາຍ,ໃຫ້ອອກມາໂອລົມກັບພວກເຮົາ,ໃຫ້ສ້າງຄວາມສາມາຄືປ່ອງດອງຊາດ ຢູ່ລາວໄດ້ຮອດ,ອອກ-ແລະໃຫ້ຄົນລາວນອກປະເທດເຂົ້າ 5 ປີ.

ເຖິງແມ່ນ(1)ການສ້າງຄວາມສາມາຄືປ່ອງດອງຊາດ,(2)ການເຂົ້າມາຮ່ວມພັທນາຂອງຄົນເຊື້ອຊາດລາວ ນອກປະເທດແລະ(3)ການອອກມາໂອລົມກັບພວກເຮົາປະຊາຊົນພັກເສຣີປະຊາທິປະໄຕຍັງບໍ່ທັນປາກົດ ບວກເຂົ້າກັບນະ ໂຍບາຍ,ມີກົດໝາຍສັນຊາດຮອງຮັບ,ແຕ່ໃນເມື່ອ,ເປັນຮູບພະທັມ3ແລະດໍາຮັດ,ເປີດ ກຽວກັບການປະຕິບັດງານຂອງຄນະກັມການພົວພັນຄົນເຊື້ອຊາດລາວຢູ່ຕ່າງປະເທດຂອງນາຍົກຮັຖມົນຕຣີ ກໍຊີ້ໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວາມສໍາເຮັດຢ່າງຈົບງາມຂອງນາຍົກທີ່ໄດ້ຕອບສນອງກັບຄວາມຮຽກຮ້ອງຕ້ອງການ,ແລ້ວ ຂອງກຸມພາຄືຮ່ວມ ,ຂອງສາກົນ15ພ້ອມທີ່ຈະປະຕິບັດງານໄດ້ທຸກເວລາ,ປະເທດແລະສຫພ ຢູຣົບ.

ອັນນີ້ຄືໄຊຊນະຂອງການແກ້ໄຂບັນຫາລາວຕາມແນວທາງສັນຕິວິທີຜ່ານການຕໍ່ສູ້ 33ນ້ໍາ-ປີ ແບບບົວບໍ່ຊ້ໍາ ທ້ອງ ມີແຕ່ປະຊາຊົນ ກັບປະຊາຊົນຈະເຂົ້າມາຊ່ວຍເຫລືອແກ້ໄຂບັນຫາປາກ,ພັກຮັດກໍຍັງຢູ່ຄືເກົ່າ .ບໍ່ຊຸ່ນ ແລະສ້າງສາປະ ເທດຊາດຮ່ວມກັນເທົ່ານັ້ນ.

ພວກເຮົາປະຊາຊົນພັກເສຣີປະຊາທິປະໄຕ ກັບ,ການຕໍ່ສູ້ເພື່ອສ້າງຄວາມສາມາຄືປ່ອງດອງຊາດລະຫວ່າງ ພັກຮັດ ສປປລາວໄດ້ຂ້າມຜ່ານໄລຍະຕໍ່ສູ້ ທີ່ທ້າທາຍທີ່ສຸດ ແບບເອົາເປັນເອົາຕາຍເຖິງ19 ປີ ຄືແຕ່ ປີ 1984-2003ຖືກ ມີຄົນອາເມຣິກັນ....,ເປັນປີທີ່ພັກຮັດໄດ້ປະກາດດັບສູນການຕໍ່ສູ້ຂອງພວກເຮົາໃຫ້ໝົດໄປ ຍິງຕາຍ8ຄົນຫາຍສາບສູນ2ສະມາຊິກພັກເສຣີປະຊາທິປະໄຕຖືກຍິງຕາຍ,ຄົນ21ຄົນແລະຫາຍສາບສູນ 47ກຸມ,ຖືກສາກົນ,ແຕ່ກໍບໍ່ສາມາດປາບປາມນໍ້າໃຈຮັກຊາດເສຍສະກ້າຫານຂອງປະຊາຊົນລາວໄດ້,ຄົນ ພາຄືຮ່ວມ15ໃນທີ່ສຸດພັກຮັດ,ຕັດການຊ່ວຍເຫລືອ,ປະເທດແລະສຫພາບຢູຣົບກົດດັນບົບຮັດຢ່າງໜັກ ມີການປະນີປະນອມຊຶ່ງກັນແລະກັນ,ຍອມຮັບການແກ້ໄຂບັນຫາລາວຢ່າງສັນຕິວິທີ.

ມີແນວທາງການ,ກໍ່ເພາະພວກເຮົາມີການຈັດຕັ້ງທີ່ເຂັ້ມແຂງ,ການຕໍ່ສູ້ທີ່ຍາວນານໄດ້ກ້າວເຂົ້າສູ່ໄຊຊນະດັງນີ້  
ຕໍ່ສູ້ທີ່ຖືກຕ້ອງແລະມີຂັ້ນຕອນປະຕິບັດງານຢ່າງຊັດເຈນນັ້ນເອງ,

- ເປັນຕົ້ນ: (1) ຈັດຕັ້ງພັກແລະກຳລັງທັບເສຣີປະຊາທິປະ ໄຕລາວ  
(2)ປະກາດນະໂຍບາຍຕໍ່ສູ້ແບບ ສັນຕິວິທີ ແລະ  
(3) ລົງມືປະຕິບັດຢູ່ພື້ນທີ່ພາຍໃນປະເທດ.

ພັກແລະກຳລັງທັບເສຣີປະຊາທິປະໄຕລາວໄດ້ຈັດຕັ້ງຂຶ້ນໃນວັນທີ1ເດືອນ3ປີ1984,ປະຕິບັດນະໂຍບາຍ  
ຂອງ ແກ້ໄຂບັນຫາລາວຕາມແນວທາງສັນຕິວິທີໂດຍຖືເອົາກົດບັດຂອງສຫຊດ້ານສິດທິມະນຸສເປັນອາວຸດ  
ສຶກສາອົບຮົມຄນະກັມການສູນກາງພັກແລະສະມາຊິກແກ່ນສານໃຫ້ເຂົ້າໃຈຢ່າງຖືກຕ້ອງແລະເລິກ,ການຕໍ່ສູ້  
ມີການເສຍສະລະກ້າຫານແລະອົດ,ວາງແຜນຍຸທສາດຍຸທະວິທີ,ເຊິ່ງໃນການປະຕິບັດນະໂຍບາຍສັນຕິວິທີ  
ຖ້າຫາກການ,ແລະໃຫ້ເຫັນໄດ້ເຖິງຄວາມຟັງພິນາດຂອງຊາດ,ທິນໃນການເຄື່ອນໄຫວປະຕິບັດງານໂຕຈິງ  
ຢ່າງ ຈາກນັ້ນກໍ່ເລັ່ງໄສ່ປະກາດນະໂຍບາຍການຕໍ່ສູ້-ແກ້ໄຂບັນຫາລາວບໍ່ເປັນໄປຕາມແນວທາງສັນຕິວິທີ  
ສິ່ງຈິດໝາຍເປີດຊອງເຖິງອົງການ,ຫວ່ານໄປປົວ,ດ້ວຍການອອກມາປະທ້ວງ,ສັນຕິວິທີຫລືສຽງປືນບໍ່ແຕກ  
ຮຽກຮ້ອງໃຫ້ອົງການຈັດຕັ້ງຕ່າງ,ແລະສ້າງເງື່ອນໄຂການຕໍ່ສູ້ໃຫ້ມີລັກສນະມະຫາຊົນ,ຈັດຕັ້ງສາກົນຕ່າງໆ  
ສາມະຄົມທັງໃນແລະນອກປະເທດໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມເພື່ອເຮັດໃຫ້ການແກ້ໄຂບັນຫາລາວຢ່າງສັນຕິ,ສະຫະພັນ,ໆ  
ວິທີນີ້ເປັນໄຊຊນະລວມແລະໝັ້ນຄົງຖາວອນຂອງປະຊາຊົນລາວທັງຊາດ.

ພ້ອມດຽວກັນຜູ້ຕາງໜ້າສູນກາງພັກແລະກຳລັງທັບເສຣີປະຊາທິປະໄຕລາວກໍ່ໄດ້ອອກເດີນທາງໄປປະເທດ  
ແລະບັນດາປະເທດສາມາຊິກສາມາ,ສປຈີນ,ປະເທດຝຣັ່ງເສດ:ຍຸທະສາດໃນການແກ້ໄຂບັນຫາລາວເປັນຕົ້ນ  
ຄົມອາຊຽນເພື່ອນຳສເນີແນວທາງແກ້ໄຂບັນຫາລາວຢ່າງສັນຕິວິທີ.

ທຸກໆປະເທດກໍ່ເຫັນດີເຫັນພ້ອມນຳນະໂຍບາຍແກ້ໄຂບັນຫາລາວຢ່າງສັນຕິວິທີແລະຊຸກຍູ້ສັນນິບສນຸນຢ່າງ  
ເພື່ອໃຫ້ໂອກາດແກ່,ເຕັມທີ່ໃຫ້ການແກ້ໄຂບັນຫາລາວຢ່າງສັນຕິວິທີນີ້ໄດ້ພົບກັບຄວາມສຳເຣັດໂດຍໄວ  
ບໍ່ແມ່ນເກີດມາຈາກ,ເພາະຄວາມລ້າຫລັງຂອງປະເທດຊາດນັ້ນ,ປະຊາຊົນໄດ້ຊ່ວຍກັນພັທນາປະເທດ  
ແລະ,ປະຊາຊົນແຕ່ມັນເກີດມາຈາກຜູ້ນຳປະເທດບໍ່ເຂົ້າໃຈປະຊາຊົນໃນຊາດຂອງເຂົາເອງຕ່າງຫາກ  
ພວກເຂົາ ກໍ່ຕ້ອງການຜູ້ນຳປະເທດທີ່ເຂົ້າໃຈພວກເຂົາຫລາຍທີ່ສຸດເໝືອນກັນ,ປະຊາຊົນ!

ກໍ່ລົງພື້ນທີ່ພາຍໃນປະເທດປະຕິບັດແຜນຕໍ່ສູ້ແບບສັນຕິ,ຫລັງຈາກສຳເຣັດດ້ານການຕ່າງປະເທດແລ້ວ  
ນຳພາການຕໍ່ສູ້ຂອງ,ມີການອົບຮົມແລະຈັດຕັ້ງສະມາຊິກແກ່ນສານຊ້ອນຂຶ້ນໃຫ້ເປັນແກນນຳ,ວິທີ  
ບໍ່ໃຫ້ການຮວມມື ກັບພັກຮັດ ຕາມເງື່ອນ,ແມ່ຄ້າຊາວຂາຍ,ຕຳຣວດ,ທະຫານ,ຂອງພະນັກງານ,ປະຊາຊົນ  
ທະຫານ,ພນັກງານ- ,ປະຊາຊົນສາມັນທັມະດາກໍ່ບໍ່ໃຫ້ລູກຫລານໄປເປັນທະຫານ .ໄຂຂອງໄຜລາວ  
ແມ່ຄ້າຊາວຂາຍກໍ່ບໍ່ຊື້ແຟງມາ,ໄປຊອກຢູ່ຫາກິນ,ແພດໝໍຄຣູ ອາຈານກໍ່ບໍ່ເຮັດວຽກເປັນປົກກະຕິ,ຕຳຣວດ  
ຈິ່ງເຮັດໃຫ້ມີປາກົດການຫຍໍ້ຫໍ້,ແຕ່ນັ້ນມາ.ຖ້າຢາກໃຫ້ຂາຍຖືກກໍ່ຊື້ເຄືອງຖືກມາໃຫ້ຂາຍ,ຂາຍຖືກຄືພັກຮັດສັງ  
ແຜ່ລາມໄປຢ່າງວ່ອງໄວແລະກວ້າງຂວາງມາຮອດເທົ່າທຸກວັນນີ້,ເກີດຂຶ້ນ.

ການຕໍ່ສູ້ເພື່ອສ້າງຄວາມສາມາດຢ່າງດ່ຽວໄດ້ຮັບໄຊຊະນະຂັ້ນພື້ນຖານດັ່ງນີ້ກໍ່ເພາະໄດ້, ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ດີ ກຸມພາຄືຮ່ວມ, ຮັບການອູ້ມຊູ ສນັບສນູນຈາກສາກົນ 15 ສະຫະພາບຢູຣົບ ແລະ ປະເທດເພື່ອນມິດ, ປະເທດ. ພວກເຮົາຂໍສະແດງຄວາມຂອບອົກຂອບໃຈເປັນອັນມາກ ແລະ ຂໍໃຫ້ສືບຕໍ່ປະຮັບປະຮອງໄປຈົນກວ່າຈະສໍາ ໃຫ້ປະຊາຊົນລາວທັງມວນໄດ້ພົບກັບອິສະຣະພາບອັນແທ້ຈິງ ແລະ ສັນຕິສຸຂອັນຍາວນານ, ເຮັດຢ່າງສົມບູນ ດ້ວຍ.

ພວກເຮົາຂໍຮຽກຮ້ອງໃຫ້ພື້ນຖານລາວບັນດາເຜົ່າທີ່ຕົກຄ້າງຢູ່ຕາມປ່າດົງ ໂດຍສເພາະພື້ນຖານມົງຈິງ ໄດ້ຖນອມ ປະຕິບັດຕົນໃຫ້ເປັນພິລເມືອງ, ຮັກສາສຸຂພາບໄວ້ໃຫ້ດີ ແລະ ຜູ້ທີ່ຕົກຄ້າງຢູ່ປະເທດທີ່ສອງຈິງ ໄດ້ອົດທົນ, ຕົວ ກຳລັງກ້າວຂ້າມຜ່ານໄປສູ່ການປະສານງານຮ່ວມເພື່ອສ້າງຄວາມສາມາດຢ່າງດ່ຽວ, ໃນຊ່ວງທີ່ພວກເຮົາ ໃຫ້ທູກຄົນໄດ້ກັບຄືນສູ່ບ້ານເກີດເມືອງນອນຂອງຕົນ, ພວກເຮົາຈະຊອກວິທີການອັນເມາະສົມທີ່ສຸດ, ຊາດຢູ່ນີ້ ໄດ້ຢ່າງສ່ຽງຝາເຜີຍ.

ໃນໂອກາດສລອງເທສການ Christmas ປີໃໝ່ສາກົນ 2018 ພວກເຮົາປະຊາຊົນພັກເສຣີປະຊາທິປະໄຕ, ນີ້ ສະມາຊິກ, ສະມາຊິກເຄືອຂ່າຍປະກອບສ່ວນ, ລາວຂໍອ່ວຍໄຊ ໃຫ້ພອນແດ່ບັນດາທ່ານຜູ້ມີກຽດທັງຫລາຍ ສະມາຊິກພັກເສຣີປະຊາທິປະໄຕ ແລະ ພັນທະແນວ, ສະມາຊິກໜ່ວຍງານຫລັກແລ່ງ, ໜ່ວຍງານສັບຊ້ອນ ຕລອດຮອດພໍ່ແມ່ພື້ນຖານປະຊາຊົນລາວທຸກຖ້ວນໜ້າທັງໃນແລະນອກປະເທດຈິງມີສຸຂພາບ, ຮ່ວມພື້ນທີ່ ມີຄວາມສໍາເຣັດໃນໜ້າທີ່ການງານ ແລະ ມີຄວາມມ່ວນຊື່ນເບີກບານຕລອດປີໃໝ່ນີ້ດ້ວຍເທີນ, ແຂງແຮງດີ. ກຸມພາຄືຮ່ວມ, ພ້ອມດຽວກັນນີ້ກໍ່ຂໍອ່ວຍໄຊ ໃຫ້ພອນແດ່ຄນະພັກຮັດສປປລາວພ້ອມດ້ວຍຄອບຄົວ 15 ແລະ ເຄືອຂ່າຍສາກົນທີ່ເຫັນອົກເຫັນໃຈປະຊາຊົນລາວຜັກດັນໃຫ້ການໂຮມລາວຄັ້ງຍິ່ງໃຫຍ່ໃນປະເທດ ຈິງໄດ້ຮັບແຕ່ຄວາມສຸຂກາຍສບາຍໃຈຕລອດປີໃໝ່ນີ້ດ້ວຍເທີນ, ວັດສາດນີ້ບັນລຸເປົ້າໝາຍ.

-ປະຊາຊົນມີໄຊ  
ເສຣີປະຊາທິປະໄຕອົງອາດ-  
ຊາດລາວຈິງເຮີນ-  
ຂໍຂອບໃຈ-

ສູນກາງຕາງໜ້າ  
ພັກແລະກຳລັງທັບເສຣີປະຊາທິປະໄຕລາວ  
ຫ້ອງການປະທານພັກ  
ສົມມິກຟອງສູວັນ ອາຈາຣ

ວັນທີ 25 ທັນວາ 2017